
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
KOMISIJA ZA SPREMLJANJE IN KONTROLO SOJENJA 
  
Datum: 19.9.2004  
  
Št.: 1/2004-05 
  
VSEM DELEGATOM KONTROLORJEM IN PREDSEDNIKOM – DOS 
  
 Zadeva: zapisnik s 1. posveta D-K v sezoni 2004/05 
  
Posvet je bil sklican v soboto, 18.9.2004 ob 10 uri na vikendu pri Hrgu Branku v Jeruzalemu pri 
Ljutomeru, katerega se je udeležilo deset D-K od trinajstih. 
Opravičeno odsotni: Ivan Demšar 
                                    Franc Kralj / v tej sezoni zaprosil za mirovanje / 
Manjkal : Janko Šarman / uradnega opravičila odsotnosti mi ni poslal – mogoče, da je obvestil 
sekretarja ZOSS / 
Posveta pa se je udeležila tudi predsednica ZOSS-a, g. Jana Prešeren. 
  
Prisotni so sprejeli dopolnjeni dnevni red, ki ga je predlagal predsednik komisije za SKS. 
  
Dnevni red: 
  
1.Pozdrav in ugotovitev prisotnosti, 
2.Poročilo o uspešnosti testiranja D-K in pisanja zapisnika v Kamniku, 
3.Naloge D-K sojenja na tekmi, 
4.Spremembe nekaterih zadev v NAVODILIH za izpopolnjevanje S-4 obrazca pri ocenjevan- 
   ja sodnikov v novi sezoni, 
5.Razno. 
  
Ad.1/ 
  
Predsednik komisije za spremljanje in kontrolo sojenja Tone Ficko in Branko Hrga – gostitelj 
posveta, pozdravita vse prisotne, še posebej pa dva nova D-K, (Jurija Lesizza in Janeza Mirnika), 
ter predsednico predsedstva ZOSS, (Jano Prešeren) in izrečeta dobrodošlico v osrčju ljutomersko-
ormoških goric ter jih pred samim pričetkom najprej povabita na manjši prigrizek. 
  
Ad.2/ 
  
Na podlagi rezultatov testiranja na licenčnem seminarju v Kamniku, katere mi je poslal predsednik 
komisije za izobraževanje in napredek, g. Marko Seifried, sem prisotnim še enkrat posredoval tista 
testna vprašanja, kjer je bilo s strani posameznikov napravljenih več napačnih odgovorov. Tako 
test kot pisanje zapisnika pa so vsi D-K opravili uspešno. 
Predlog naše komisije, poslan na predsedstvo ZOSS, da v novi sezoni D-K-jem ni potrebno 
pisati  še enkrat mednarodnega zapisnika, je bil sprejet. Kljub temu pa apeliram na vse D-K, da 
ga gremo pisat, če je to le možno, saj bomo s tem le pridobili več izkušenj za primere, ko ga bomo 
mogli pisati na uradni tekmi – proti plačilu seveda. 
  
 
 
 
 



Ad.3/ 
  
Še enkrat sem posredoval »Naloge delegata kontrolorja sojenja« na tekmi,ne glede na to, da smo jih 
enkrat že slišali s strani Marka Seifrieda, vendar sem smatral, da je za osvežitev spomina bilo to 
potrebno, ter »Priporočila in nasveti« pri ocenjevanju sodnikov. 
V zvezi s predavanji  g. Marka Seifrieda na licenčnih seminarjih širom po Sloveniji, pa mu v imenu, 
tako naše komisije, kot vseh D-K, izrekamo pohvalo za zelo dobro, vzgledno in kakovostno 
opravljeno delo. 
  
Ad.4/ 
  
Na podlagi pripravljenih nekaj manjših sprememb v NAVODILIH za izpopolnjevanje obrazca S-4, 
ki so bile sprejete na skupnem delovnem sestanku komisij za izobraževanje, delegiranje in naše 
komisije, dne 1.8.v Ljutomeru, sem D-K predstavil omenjene zadeve, na katere ni bilo skoraj 
nobenih pripomb. Opravili smo le dve manjši lepotni napaki in sicer pod 1.Začetni udarec – servis 
v zadnji tretjini teksta. (Po TA in TT se morata oba sodnika prepričati, če so vsi igralci v 
igrišču). V kolikor se zgodi ….  
5.Vodenje srečanja pod 5.2.b  
V drugem stavku …..,prvi sodnik pa mora zahtevo po menjavi zavrniti in ustrezno ukrepati /-2 
točki 1. s./. 
Glede na pripombo člana predsedstva ZOSS-a, da so nekateri odbitki še vedno premalo sorazmerni 
s težo narejene napake in predloga predsedstva, da jih uskladimo, vas moramo spomniti, da že 
drugo leto potekajo precejšne korekcije  in da jih bomo delali tudi v bodoče, zato so v vsakem 
primeru dobrodošle pripombe in predlogi z obrazložitvijo, tako s strani sodnikov kot D-K. 
  
Ad.5/ 
  
Predsednica ZOSS, g. Jana Prešeren nas seznani z nekaterimi zaključki zadnje, 16. seje predsedstva 
in sicer: 
  

- -         na predsedstvo OZS se pošlje dopis s prošnjo, da se na vse tekme 1.DOL delegira D-K 
in ne   samo na 80 % tekem. 

- -         novi predsednik  OZS, g. Kovačič se zavzema za finančno sanacijo OZS, ni pa v planu  
nobeno poviševanje stroškov na račun klubov. Prerazporeditve so možne le v notranjosti 
dosedanjega pavšala. 

- -         V tej sezoni se že deloma preide na delegiranje in celotno obveščanje po elektronski 
pošti, prav tako pa še po redni pošti. Naslednjo sezono pa se bo celotno obveščanje 
opravljalo samo po E-pošti. 

- -         Z namenom promocije moralnih vrednot v športu in izpostavitvijo primerov na športnih 
igriščih v medijih je bila oblikovana akcija Športna poteza, ki je prvi korak k pozitivnemu 
dojemanju športa. Delegate OZS prosijo, da akcijo razumemo pozitivno in jo promoviramo 
v korist OZS in Zavoda za fair play v športu. 

Predsednik za delegiranje, g. Branko Hrga, pa je povedal, da: 
- -         se je komisiji pridružil še četrti član, g. Jure Jeraj, kateri bo v novi sezoni opravljal vsa                

delegiranja sodnikov in D-K, za vse lige. 
     -    v primeru, da določena DOS nimajo zadostnega števila sodnikov na nižjih ligah, jih bo- 
          do odsodili sodniki 1.DOL (pred tekma). 

- -         vse eventualne odpovedi pošiljajte tako Juretu Jeraju kot sekretarju ZOSS-a, Dejanu  
Perčiču. 

- -         Podani so nekateri predlogi za lestvico sodnikov, kateri bi sodili na koncu v polfinalu,  
finalu, oz. v play off, vendar še ni dokončno izoblikovan. 

- -         na predsedstvu ZOSS-a je bilo podano priporočilo, da D-K naj ne bi bili več kontrolor-  
ji v svojem DOS-u, kar pa je med prisotnimi izzvalo veliko negodovanja in nasproto-  



vanja. Prav gotovo, da morajo biti pri delegiranju upoštevani prioritetni kriteriji, ki pa  
v tem primeru ne bodo mogli biti v celoti upoštevani. Glavni prioritetni kriteriji pa so:  
enakomerna kilometrina, enakomerna zastopanost delegiranja po sodnikih, moškim in  
ženskam ekipam, ne delegirati ekipam iz istega DOS-a zunaj, na daljše relacije delegi-  
rati na začetku sezone ali proti koncu, ko ni snega ipd… 

- -         v prvih dveh kolih obvezno prekontrolirati sodnike, če imajo potrjene sodniške legiti- 
macije. 

- -         izplačevanje taks je premalo pregledno. Bolje bi bilo, če se izplača štiri kola v celoti,  
kot pa zdaj, ko se zapiše, da nam je bilo izplačano 60% do 30.11.(Pavel J.). 

- -         naloga D-K je, da prepreči materialno kršenje pravil, pravi Emil K.Toda, kaj pa je  
 materialno kršenje in kaj ni ? To je tema, ki bi jo kazalo na enem od naslednjih pos- 
vetov nekoliko bolj obdelati in zapisati. 

- -         če na tekmi ni kamere, domačin pa je na tekmah 1.DOL dolžan posneti tekmo, se to  
zapiše v protokol, tekmovalna komisija pa ustrezno ukrepa. 

- -         ogled kasete komisija opravi samo v primeru pritožbe, če je to potrebno. 
- -         mednarodni D-K,g. Jože Lečnik nam je na koncu predstavil še nekatere postopke in  

načine ocenjevanja na mednarodni sceni, obenem pa apelira na večje vključevanje  
mednarodnih sodnikov v mednarodne akcije. 

- -         vso pošto,ki jo pošiljate na OZS, naslov izpišite v celoti in ne samo z inicialkami,  
kajti dogaja se, da pošta pride na Obrtno zbornico Slovenije in nastopajo problemi. 

- -         ponovno smo izpostavili problem nepravičnega ali neprimernega razreza pavšala. 
Večina jih je komentirala, da je to degradacija našega dela, zato pričakujemo, da se  
takoj pristopi k novemu razrezu in, da se ponovno izenačimo s sodniki. Naš predlog  
je s strani Emila Kolenca že dalj časa posredovan sekretarju ZOSS-a. 

- -         v zapisniku 7.delovnega sestanka vseh treh komisij je pomotoma med navedbo prisot-  
nih prišlo do nenamerne napake, ko ni bil zapisan prisoten član predsedstva ZOSS-a,  
g. Stanko Indest, kateremu se opravičujem. 

  
Sekretarja ZOSS-a prosim, da vso gradivo posreduje D-K, DOS-om in 16 sodnikom 1.DOL, kateri 
bodo ocenjevali na nižjih ligah. 
  
Strokovni del posveta je bil zaključen ob 13,45 uri, nato pa je sledil piknik, za katerega tehnično in 
organizacijsko izvedbo je poskrbel predvsem naš član – Branko Hrga z ženo Darjo ter Tone Ficko. 
Tako v svojem, kot v imenu vseh D-K, se njima še enkrat najlepše zahvaljujem. 
  
  
  
        Predsednik komisije 
        za SKS: 
        Tone Ficko 
  
  
 


